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shopping 快乐购物
dialogue 1
S: what shall we do after the volleyball match?

看完排球干什么?

J: how about going to the Olympic souvenir store to have a look? I remember there is one in the gym.

去逛逛奥运纪念品专卖店怎么样?我记得体育馆里有一家。
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S: that's a good idea. I was thinking of buying some gifts for my family.

好主意!我正想给家人买点礼物呢。

J: me, too. What did you have in mind?

我也是，你想好买什么了吗?

S: I haven't deceided yet, but I think the Olympic Mascots are a must.

还没有，但肯定要买奥运会吉祥物。

J: I agree. They're very lovely, especially "Huan Huan".

嗯，”福娃”真可爱，尤其是欢欢。

S: is that the red one? That is my favorite, too. Do you know how much they are?

欢欢是红色那个吗?我也很喜欢。”福娃”怎么卖啊?

J: the five dolls are sold together as a set, and they're priced according to the size. The bigger they are the more expensive.

五个一套卖，越大的越贵。

S: oh, I see. If I buy more than a set, can I get any discount?

哦，那我多买几套，会打折吗?

J: I don't think so. All the souvenirs of the Olympic Games are very hot now.

恐怕不会，现在奥运纪念品都很畅销。

S: any other ideas?

还有什么纪念品?

J: there are lots of things, such as postcards, key chains, posters and various arts and crafts.

还有很多东西，像明星片，钥匙扣，海报，还有各种工艺品。

S: it all sounds great. We can go there after the match. I can't wait to see what they have.

听上去真不错，比赛结束后，咱们就去吧，我想看看都有些什么

dialogue 2
C: Good afternoon! Can I hclp you?

下午好I您要买什么?

J: Could you show me where the Chinesc-style clotbing is located? I want to buy a silk coat.

唐装在哪儿，我想买件丝绸外套.

C: This way, plcase. Here tbcy are. Thcy'rc all handmade.

这边请.这些都是，全是手工制作的.

J: Oh,tllcy look nice. May I try that black one on?

这件看上去不错，我能试试黑色的吗?

c: Of course. The fitting room is right over there.

当然，试衣间在那儿.

J: Do you have a medium in the same colot? This one is a little tight

这个颜色有没有中号的，这件有点小.

C: l'm sorry. All the black of that size are sold our Would you likc a rcd one?

不好意思，中号的卖完了，要不您试试红色的?

J: OK. Let me try it oo. What do you think?

好吧，我试试.你觉得怎么样?

C: Oh, that suits you very well.Besidcs it is believed in China that the red color bringshappiness and good luck.

挺合适的，而且在中国，红色象征着喜庆。

J: Really? I'II take it and I'm leaving here tomorrow. Is it possible for you to send one in

black to me by mail when you get it in?

是吗?那我买了.另外，我明天就走了.你们有了黑色的，能给我寄过去一件吗?

C: Our plcasurc. Please fdl out this form, leavint; your address and telephone number.

可以的，请您填个表格，留下您的地址和电话.

J: Thanks. How much would that come to?

谢谢.～共多少钱?

C:Let me see...

我算—下……
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